

1 主卡持卡人資料 Principal cardholder information ▶ 不適用於商務卡及大專學生卡 Not applicable for Business Credit Card and Student Credit Card

主卡號碼 Principal Card No

_____ - _____ - _____ - _____

主卡持有人英 / 葡文姓名 Full English / Portuguese Name of Principal Cardholder

2 附屬卡申請人資料 Supplementary card applicant information

▶ 附屬卡申請人必須為年滿十八歲之親屬 Supplementary Card applicant MUST be a family member of the principal applicant aged 18 or over

▶ She Visa 信用卡之附屬卡申請人必須為女性 Cardholder of She Visa Supplementary Card should be FEMALE

先生 Mr. 女士 Ms.

英 / 葡文姓名 Full English / Portuguese Name ▶ 請先寫姓氏 Surname first

與主卡持有人關係 Relationship to Principal Cardholder

中文姓名 Chinese Name

身份證號碼 ID Card No. ▶ 請附上證件副本 Please enclose your ID copy

出生日期 Date of Birth ▶ 日/月/年 DD/MM/YY

____/____/____

出生地點 Place of Birth

國籍 Nationality ▶ 請提供所有國籍 Please remarks if you have one more nationality

學歷 Education Level

碩士或以上 Post Graduate

大學 Undergraduate

大專 Postsecondary

中學 Secondary (Form 6 to Form 4)

中三或以下 (Form 3 to Form 1)

小學或以下 (Primary or below)

婚姻狀況 Marital Status

單身 Single

已婚 Married

離婚 Divorced

鰥寡 Widowed

同住 Living Together

現居地址 Home Address ▶ 請以葡文填寫 in Portuguese

住宅電話 Home Tel No.

流動電話號碼 Mobile Phone No. ▶ 如有海外電話請同時提供 Please also provide your foreign number if you have

公司名稱 Company Name ▶ 請以英 / 葡文填寫 in English / Portuguese

行業 Employment Industry

公司地址 Company Address ▶ 請以葡文填寫 in Portuguese

公司電話 Office Tel No.

職位 Position

每年收入 Annual Income

_____ X _____ 月 Month

電郵地址 Email Address ▶ 最多 30 個字母 Max. 30 Characters

本行日後將以電子郵件送上最新資訊 The Bank will send you various updates via e-mail

3 指定信用卡資料 Selected card information ▶ 只適用於申請 奧比斯 / MyStyle 自選設計 萬事達鈦金卡 Only applicable for Orbis / MyStyle Titanium Mastercard

1. 奧比斯萬事達鈦金卡 Orbis Titanium Mastercard

▶ 主卡已持有該信用卡 Principal cardholder already possess the card

附屬卡圖片申請編號 Supplementary Card Application No.

O9000 _____ T

2. MyStyle 自選設計萬事達鈦金卡 MyStyle Titanium Mastercard

▶ 主卡已持有該信用卡 Principal cardholder already possess the card

附屬卡圖片申請編號 Supplementary Card Application No.

_____ S - _____

4 附加申請 Subsidiary application ▶ 請選擇你的選項 Please select your options

1. 申請港幣銀聯信用卡 Apply HKD China Unionpay Credit Card

▶ 與澳門幣信用卡共用同一限額 The credit limit will be shared with MOP Credit Card

主卡及附屬卡 Principal Card and Supplementary Card

附屬卡 Supplementary Card

▶ 主卡已持有該信用卡 Principal cardholder already possess the card

2. 申請 Web Dollar 網上信用卡 Apply Web Dollar Virtual Card

▶ 信用限額為 MOP3,000 Pre-set credit limit MOP3,000

▶ 不適用於銀聯信用卡 Not applicable for Unionpay Credit Card

主卡及附屬卡 Principal Card and Supplementary Card

附屬卡 Supplementary Card

▶ 主卡已持有該信用卡 Principal cardholder already possess the card

5 附加免費接駁流動電話提示服務 Free mobile alert service ▶ 可多選 Multiple Choice

使用該服務受本行流動電話提示服務條款及章則約束 The use of Mobile Alert Service will be governed by its terms and conditions

主卡持卡人流動電話號碼 Principal Cardholder Mobile Phone No.

+ 8 5 3 - _____

附屬卡持卡人流動電話號碼 Supplement Cardholder Mobile Phone No.

+ 8 5 3 - _____

6 申請 Priority Pass 會籍 Priority Pass membership application

▶ 主卡已持有該會籍 *Principal cardholder already possess the card*

▶ 只適用於 VIVA 信用卡 / World 萬事達卡 / Visa 或萬事達白金信用卡之附屬卡申請人

Only applicable for supplementary card applicant of VIVA Credit Card / World Mastercard credit card / Visa or Mastercard Platinum credit card

本人欲申請 Priority Pass 會籍* *I wish to apply for the membership of Priority Pass**

*客戶每次使用貴賓候機室設施費用為 MOP220，而該項費用將經由客戶之信用卡賬戶內支取 *Cardholder will be charged MOP220 for each visit, it will be debited from his credit card directly*

7 自我認證表 Self-certification form

▶ 如閣下為美國人士，請聯絡本行以填妥附加之合規文件 *If you are currently a U.S. person, please contact the Bank for the purpose to complete additional compliance documents*

有關美國的外國賬戶稅務法規案 (FATCA) 之客戶聲明

本人聲明本人已細閱開立個人/聯名賬戶申請表、開立商業賬戶補充表或信用卡申請表上之有關信息，並就本人最大限度所知及所信，有關信息為真實、正確及完整。本人亦認證：

(i) 本人以此個人認證表記錄本人為華僑永亨銀行股份有限公司賬戶持有人，以及本人於華僑永亨銀行股份有限公司開立賬戶所有收入之實益擁有人。

(ii) 本人現為非美國人士 (包括居於美國之外國人士，即綠卡持有人)，且就美國稅務目的而言，並不視作為美國公民或美國居民。

若任何已提交華僑永亨銀行股份有限公司之信息、文件與證明文件有任何變更，而此變更將使此認證表失實，本人承諾須事先及時以書面通知華僑永亨銀行股份有限公司。

Customer Declaration in relation to U.S. Foreign Account Tax Compliance Act (FATCA)

I declare that I have examined the information on the Personal / Joint Account Application Form, Commercial Account Supplementary Form or Credit Card Application Form and to the best of my knowledge and belief, it is true, correct, and complete. I further certify that:

(i) I am using this self-certification form to document myself as an account holder of OCBC Wing Hang Bank Limited, and the beneficial owner of all income in my account(s) maintained with OCBC Wing Hang Bank Limited.

(ii) I am currently not a U.S. person (including resident alien individual i.e. green card holder), and am not treated as a U.S. citizen or resident for U.S. tax purposes.

I undertake to notify OCBC Wing Hang Bank Limited in writing promptly of any change in the information, documents and supporting materials provided to OCBC Wing Hang Bank Limited before which makes this self-certification form incorrect.

附屬卡申請人簽署 Signature of Supplementary Card Applicant

✗

S.V.

▶ 簽署必須與留存銀行之簽名式樣相同 *Signature to be in conformity with specimen filed with the Bank*

銀行專用 FOR BANK USE ONLY		PERNUS
Br / Dept	Approved by	

8 簽署 Authorised signature

致：華僑永亨銀行股份有限公司

1. 本人 (等) 證實上述資料全屬正確無訛，並授權 貴行向任何有關方面查證。2. 本人 (等) 明白及同意信用卡的使用受到 貴行信用卡持有人協議所規限，而該協議書將於本人 (等) 領取信用卡時一併交予本人 (等)。假若本人 (等) 不同意協議書的內容，定當立即將信用卡剪為兩半及/或網上信用卡賬戶資料交回 貴行註銷。3. 本人 (等) 確認除連同申請表另附上書面通知予 貴行外，本人 (等) 與華僑永亨銀行股份有限公司之董事/監事會成員或其香港直屬控股公司任何董事有親屬或配偶關係，本人 (等) 承諾立刻以書面通知銀行。本人 (等) 上述所作的確認及(如適用)現在或日後按上述向 貴行通知的一切有關資料均屬真實及正確，並對本人 (等) 具約束力。

To: OCBC Wing Hang Bank Limited

1. I / We hereby confirm that the information given above is correct and complete and authorize you to confirm this from any source you may choose. 2. I / We acknowledge that the use of the Credit Card is subject to the terms and conditions of the Bank Credit Card Cardholder Agreement and which I / we understand will be given to me / us with my / our Credit Card. If the said agreement is not completely acceptable to me / us, the issued card(s) shall be cut into halves across the magnetic stripe and / or Virtual Card account information immediately returned to the Bank for cancellation. 3. I / We confirm that unless otherwise notified the Bank in writing together with this application form, as at the date of this application, I am / we are not a relative or spouse of any of the directors / supervisory council members of OCBC Wing Hang Bank Limited or relative or spouse of any of the directors of its immediate holding company in Hong Kong. I / We undertake to notify the Bank immediately in writing if I / we become so related to any of the directors or supervisory council members. I / We hereby confirm the truthfulness and correctness of my / our above confirmation and where applicable, the contents of all such written notification, which shall be binding on me / us.

主卡持有人簽署 Signature of Principal Cardholder

✗

S.V.

日期 Date ▶ 日/月/年 DD/MM/YY / /

附屬卡申請人簽署 Signature of Supplementary Card Applicant

✗

日期 Date ▶ 日/月/年 DD/MM/YY / /

銀行專用 FOR BANK USE ONLY			
R.D.			
PH	<input type="checkbox"/>	AP	AS
SUB-TYPE		<input type="checkbox"/>	SCN
APP		SPP.	CSCN